

The Real Middle - Earth of New Zealand

探索新西兰真实中土世界



澳大拉西亚
Australasia



11D 8N
Auckland, Hokitika, Fox Glacier, Wanaka, Queenstown, Te Anau, Mount Cook, Christchurch, Matamata, Rotorua
奥克兰 · 霍基蒂卡 · 福克斯冰川 · 瓦纳卡 · 皇后镇 · 蒂阿瑙 · 库克山 · 基督城 · 玛塔玛塔 · 罗托鲁瓦

ITINERARY FEATURES 行程特色

- Enjoy 4 breathtaking walk at New Zealand nature : Fox Glacier Valley Walk, Lake Matheson, Aoraki Mount Cook Kea Point Walk & Lake Tekapo
4次漫步于新西兰大自然：福克斯冰川谷步道, 马西森湖, 库克山国家公园观景步行道 & 特卡波湖
- Skyline Queenstown Gondola ~ the steepest cable car lift in the Southern Hemisphere and one of the must-do activities in Queenstown
皇后镇天际线缆车 ~ 南半球最陡峭的缆车升降机和皇后镇必游活动之一
- Experience a daylight cruise on Milford Sound for amazing views of the fiord and its wildlife
在米尔福德峡湾体验白天游船 · 欣赏峡湾及其野生动物的迷人景色
- Experience the real Middle-earth with a visit to the Hobbiton Movie Set, featured in The Lord of the Rings and The Hobbit films
体验真正的中土世界 ~ “魔戒” 及霍比屯电影外景地
- Agrodome ~ New Zealand's Most Popular Farm Experience
爱歌顿农场 ~ 体验新西兰最著名的农场
- Te Puia ~ home to the New Zealand Māori Arts and Crafts Insitute and the world famous Pohutu geyser
蒂普亚 ~ 新西兰毛利工艺美术学院和世界著名的波胡图间歇泉的所在地



福克斯冰川谷
Fox Glacier Valley



库克山国家公园
Aoraki Mount Cook National Park



马西森湖
Lake Matheson

漫步于新西兰大自然
Breathtaking walk at New Zealand nature

皇后镇

Queenstown

南半球最陡峭的缆车升降机
The steepest cable car lift in the Southern Hemisphere

米尔福德峡湾

Milford Sound

欣赏峡湾及其野生动物的迷人景色
Experience amazing views of the fiord and its wildlife

霍比屯电影外景地

Hobbiton Movie Set

体验魔戒及霍比屯电影外景地!
Visit movie set featured in The Lord of the Ring and The Hobbit!

爱歌顿农场

Agrodome

体验新西兰最著名的农场
New Zealand's Most Popular Farm Experience

COMFORT STAY // 舒适住宿



汉密尔顿宜必思酒店

Ibis Hamilton Hotel



瓦纳卡酒店

Wanaka Hotel



* Picture shown are for illustration purpose only * 照片仅供参考

SPECIAL MEAL // 特色餐食



Chinese Dim Sum
中式点心



Skyline Buffet
Skyline 自助餐



霍比屯电影外景地自助餐
Hobbit Movie Set Buffet

* Picture shown are for illustration purpose only * 照片仅供参考

ITINERARY DETAILS 详情行程



Day / 天	See / 看	Eat / 美食	Sleep / 住
①	Kuala Lumpur ✈️ Auckland 吉隆坡 ✈️ 奥克兰	- -	- -
②	Arrive Auckland : Harbour Bridge, America's Cup Village, Temaki Drive & Mission Bay, Auckland Domains, Michael Joseph Savage Memorial Park 抵达奥克兰 : 海港大桥, 美洲杯村, 玉城大道及使命湾, 奥克兰域, 迈克尔·约瑟夫·萨维奇纪念公园	B: Meal on board L: Meal on board D: Buffet 早: 机上用餐 午: 机上用餐 晚: 自助餐	Auckland City Hotel 4* / similar 奥克兰城市酒店4* / 同级
③	Auckland ✈️ Christchurch (1h25m) : Arthur's Pass National Park (148km) Hokitika (128km) : Hagley Park, the Bridge of Remembrance and New Regent Street, Arthur's Pass National Park, Hokitika Clock Tower : Jade product 奥克兰 ✈️ 基督城 (1小时25分钟) : 阿瑟山口国家公园 (148公里) 霍基蒂卡 (128公里) : 海格利公园, 追忆桥及新摄政街, 阿瑟山口国家公园, 霍基蒂卡钟楼 : 玉石产品	B: Breakfast Box L: Chinese Dim Sum D: Local 早: 早餐盒 午: 中式点心 晚: 道地	Beach Front Hotel 3* / Similar 海滨酒店 3* / 同级
④	Hokitika Fox Glacier Region (180km) Wanaka (262km) : Fox Glacier Viewing Platform : Fox Glacier Valley Walk (approx. 1 hour - 2.6km) : Starting at the end of Glacier Access Road on the north side of the Fox River, this short walk gets you up close and personal with Fox Glacier's terminal face. Surrounding the trail is a world of glaciation: glacial moraines fill the sides of the valley and the Fox River flows from under the great wall of ice Lake Matheson (approx. 1 hour 40 minutes) : The unsurpassed views and mountain reflections from the forested shores of Lake Matheson make this easy walk one of the most popular on the West Coast. The Jetty Viewpoint provides a magnificent mountain view reflected in the dark waters, continue further around the lake, you will find a mountain reflection shrouded in native foliage at the top end of the lake, the mirror reflection Island 霍基蒂卡 福克斯冰川区 (180公里) 瓦纳卡 (262公里) : 福克斯冰川观景台 : 福克斯冰川谷步道 (1小时 - 2.6公里) : 从福克斯河北侧的冰川通道路尽头开始, 这段短途步行将让您亲近福克斯冰川的终点站。小径周围是一片冰川世界: 冰川冰碛充满了山谷的两侧及福克斯河从冰墙下方流过 马西森湖 (1小时40分钟) : 从森林覆盖的马西森湖岸边, 可以看到无与伦比的景色和山脉倒影, 这使得这条步道成为西海岸最受欢迎的步道之一。码头视点处就如一幅壮丽的山景, 倒映在漆黑的水面上, 沿着湖的四周继续走, 你会发现湖的顶端有一处山的倒影, 覆盖着当地的树叶, 是镜反射岛	B: Hotel L: NIL D: Local 早: 酒店 午: 无 晚: 道地	Wanaka Hotel 3* / Similar 瓦纳卡酒店 3* / 同级

<p>5</p>	<p>Wanaka 🚗 Cromwell (54km) 🚗 Queenstown (60km) Te Anau (173km)</p> <p> : Cromwell - Mrs Jones Fruit Stall</p> <p> : Kawarau Bungy Centre - This is the home of Bungy and the birthplace of the adventurous</p> <p> / Panoramic</p> <p>: Skyline Queenstown & Gondola Ride - The steepest cable car in the Southern Hemisphere, and one of the must do activities in Queenstown! The gondola carries you 450 metres to the top of Bob's Peak. En-route you will enjoy a spectacular 220° panorama, with breath taking views of Coronet Peak, The Remarkable, Walter Peak, Cecil Peak and over Queenstown</p> <p>瓦纳卡 🚗 克伦威尔 (54公里) 🚗 皇后镇 (60公里) 蒂阿瑙 (173公里)</p> <p> : 克伦威尔 - 琼斯太太水果摊</p> <p> : 卡瓦劳高空弹跳中心 - 这里是高空弹跳的发源地</p> <p> / 全景 : 皇后镇天际线缆车 - 是南半球最陡的缆车轨道, 而且也是必尝试活动之一! 缆车将载您450米到达Bob's Peak的顶端。途中你会欣赏壮观的220度全景, 与皇冠峰, 瓦尔特峰, 峰塞西尔及以上皇后镇</p>	<p>B : Hotel L : Buffet at Skyline D : Chinese (6 Dishes + 1 Soup)</p> <p>早 : 酒店 午 : Skyline 自助餐 晚 : 中式 (6菜 + 1汤)</p>	<p>Distinction Luxmore Hotel 4* / Similar</p> <p>鲁克斯摩尔卓越酒店 4* / 同级</p>
<p>6</p>	<p>Te Anau 🚗 Milford Sound (118km) 🚗 Queenstown (287km)</p> <p> : Milford Sound Scenic Cruise (1 hour 30 minutes) : Enjoy an awe-inspiring scenery from the comfort, modern and spacious vessel. Find the unique wildlife, towering waterfalls and majesty of Mitre Park. If lucky, will have the chance to see dolphins and seals enjoying the sunshine on the rocks</p> <p>蒂阿瑙 🚗 米尔福德峡湾 (118公里) 🚗 皇后镇 (287公里)</p> <p> : 船游米尔福德峡湾 (1小时30分钟) : 乘坐舒适、现代、宽敞的船舶, 观赏令人惊叹的美景。寻找独特的野生动物, 高耸的瀑布和雄伟的米特尔公园。如果幸运, 还有机会看见海豚及海豹在岩石上晒太阳</p>	<p>B : Hotel L : Cruise Buffet D : Chinese (6 Dishes + ½ Lobster per person)</p> <p>早 : 酒店 午 : 船上自助餐 晚 : 中式 (6菜 + 每人半只龙虾)</p>	<p>Holiday Inn 4* / Similar</p> <p>假日酒店 4* / 同级</p>
<p>7</p>	<p>Queenstown 🚗 Aoraki Mount Cook National Park (262km)</p> <p> : Salmon Farm : Situated in the Lake Pukaki Visitor Centre. It offers fresh fish for sale in whole or fillet form, along with a selection of hot smoked salmon produced. Fresh sashimi is a specialty</p> <p> : Lake Pukaki Lookout point</p> <p> : Kea Point Walk (2.8km - 1 hour) : This walk gently winds its way through sub-alpine grasslands and scrub to the Mueller Glacier moraine wall. The walk ends at a viewing deck that gives stunning views on a clear day of Mt Sefton, the Hooker Valley, Mueller Glacier Lake and Aoraki Mount Cook</p> <p>皇后镇 🚗 奥拉基库克山国家公园 (262公里)</p> <p> : 高山鲑鱼养殖场 : 位于普卡基湖游客中心。这里是供应新鲜三文鱼, 鱼片及烟熏三文鱼产品。特别是三文鱼生鱼片</p> <p> : 普卡基湖瞭望点</p> <p> : 库克山国家公园观景步行道 (2.8公里-1小时) : 这条路蜿蜒而行, 穿过亚高山草原, 到达穆勒冰川冰碛墙。步行的终点是一个观景台, 在晴朗的日子里, 可以看到塞夫顿山、胡克谷、穆勒冰川湖和奥拉基库克山令人惊叹的景色</p>	<p>B : Hotel L : NIL D : Local</p> <p>早 : 酒店 午 : 无 晚 : 道地</p>	<p>Mount Cook Resort ** SNZT-MH or Canterbury Region Resort Hotel 3* ** SNZTC-MH</p> <p>库克山庄酒店 ** SNZT-MH 或 坎特伯雷区度假式酒店3* ** SNZTC-MH</p>

<p>8</p>	<p>Aoraki Mount Cook National Park 🚗 Lake Tekapo (123km) 🚗 Christchurch (243km) ✈️ Auckland (1h20m) 🚗 Hamilton(124km)</p> <p> : Lake Tekapo - Situated at the glacier lake surrounded by alpine scenery. A short visit to the Church of the Good Shepherd, a solitary structure that stands on the lake's foreshore.</p> <p> : Farmer's Corner Wholesale Shopping ~ local product</p> <p>奥拉基库克山国家公园 🚗 特卡波湖 (123公里) 🚗 基督城 (243公里) ✈️ 奥克兰 (1小时20分钟) 🚗 汉密尔顿 (124公里)</p> <p> : 特卡波湖 - 坐落在冰川湖畔·周围环绕着高山美景。参观牧羊人教堂·一座于湖泊前滩的独立建筑</p> <p> : Farmer's Corner 批发商场~土产</p>	<p>B : Breakfast Box L : Chinese - Set D : Thai</p> <p>早 : 早餐盒 午 : 中式套餐 晚 : 泰式</p>	<p>Ibis Hamilton Hotel 3* /similar</p> <p>汉密尔顿宜必思酒店 3* /同级</p>
<p>9</p>	<p>Hamilton 🚗 Matamata (62km) 🚗 Agrodome (60km) 🚗 Rotorua (12km)</p> <p> /  : Hobbiton Movie Set : Where the Lord of the Rings and The Hobbit trilogies were filmed. During tour, you will see Hobbit Holes, The Green Dragon Inn, The Mill, double arch bridge and other structures and gardens built for the films</p> <p>Agrodome : Watch the world famous Agrodome Farm Show, starring a cast of talented animals. In here you'll get to hand-feed and take photos with all sorts of friendly animals</p> <p> : Hangi Feast with the traditional Maori Cultural Performance</p> <p>汉密尔顿 🚗 玛塔玛塔 (62公里) 🚗 爱歌顿农场 (60公里) 🚗 罗托鲁瓦 (12公里)</p> <p> /  : 霍比特屯电影外景地 : 霍比特人·指环王和霍比特人三部曲的拍摄地点。此团你会看到霍比特洞屋·绿巨龙客栈·磨坊·双拱桥和宴会树及为电影而建的其他建筑和花园</p> <p>爱歌顿农场 : 观赏世界著名的爱歌顿农场表演·演员阵容是天赋的动物。在这里你可以亲手喂食及与各种小动物拍照</p> <p> : 毛利盛宴与毛利人的传统文化表演</p>	<p>B : Hotel L : Marquee Festive Buffet at Hobbiton Movie Set D : Hangi Feast & Maori Cultural Performance</p> <p>早 : 酒店 午 : 霍比特屯电影外景地自助餐 晚 : 毛利盛宴及传统文化表演</p>	<p>Ibis Rotorua Hotel 3*/similar</p> <p>罗托鲁瓦宜必思酒店 3*/同级</p>
<p>10</p>	<p>Rotorua 🚗 Auckland (238km) ✈️ Kuala Lumpur</p> <p> : The Te Puia : Is New Zealand's living Maori cultural centre, situated in the Whakarewarewa Geothermal Valley. Along with access to the world famous Pohutu geyser, visitors have an opportunity to see Māori cultural performances, live kiwi, boiling mud pools, native bush and the National Schools of Wood Carving and Weaving</p> <p>罗托鲁瓦 🚗 奥克兰 (238公里) ✈️ 吉隆坡</p> <p> : 蒂普亚 : 是新西兰毛利人的生活文化中心·坐落在卡雷瓦雷瓦地热谷。除了走近闻名世界的波胡图间歇泉·游客还有机会欣赏毛利文化表演·亲睹奇异鸟的身影·见识沸腾的泥浆池·感受本土丛林风情以及参观国家雕刻与编织学院</p>	<p>B : Hotel L : Hiltop Lunch</p> <p>早 : 酒店 午 : 罗托鲁瓦山顶</p>	
<p>11</p>	<p>Arrive Kuala Lumpur</p> <p>抵达吉隆坡</p>		

Other information:

- ① Estimate Climate: Spring (Sep-Nov) 16-19 °C, Summer (Dec-Feb) 20-25 °C, Autumn (Mar-May) 17-21 °C, Winter (Jun-Aug) 12-16 °C
气候预测：春季 (九-十一月) 16-19 °C · 夏季 (十二-二月) 20-25 °C · 秋季 (三-五月) 17-21 °C · 冬季 (六-八月) 12-16 °C
- ② Currency: New Zealand dollar (NZD)
货币：新西兰元 (NZD)
- ③ Optional available (subject to change): Kawarau Bungy Jump- NZD 205
自费 (随时更改)：卡瓦劳高空弹跳-NZD205



DISCLAIMER



Disclaimer:

1. Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Leader.
2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
5. Sightseeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.
8. All pricing for optional are for reference purposes only and subject to change without any prior notice.
Final prices are to be confirmed by the tour guide during the tour.

免责声明：

1. 全程使用英文讲解，领队将以中文或粤语简约地说明。
2. 我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
3. 所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人为标准。
7. 所有显示图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。
8. 所有自费项目价格均仅供为参考用途，如果有更改恕不另行通知。
请向领队询问及确认最终价格。

Operated by



PARLO TOURS SDN BHD 壩羅旅游社有限公司

(24106-H/KPL 0218)